
Referat fra Styremøte Bergheim Amfi 22.03.2011 
 
Sted: Leilighet 118 – Tove Tronvold 
Tid: Tirsdag  22.03.2011   kl 18.00 – 21.00 
 
Tilstede: Trond Heimdal  Styreleder 
  Trond Sedeniussen  Nestleder 
  Asbjørn Flatås  Styremedlem 
  Roar Jørgensen Styremedlem 
  Tove Tronvold  Sekretær 
   
 
Møtereferat pr. 01.03.2011 godkjent og signert. 
 
 
Sak 07/2011  Referatsaker 
   a)  Årsberetningen 2010 godkjent. 
      
Sak 23/2010  Reklamasjon mot Veidekke AS 
   Arbeidet i leil. 71 er ferdig.  Mottatt rapport fra Sintef Byggforsk.  
   Rapporten er oversendt advokat Daniel Lund.  Lund vil på bakgrunn av 
   sin tolkning av rapporten, komme med forslag til videre fremdrift mot 
   utbygger Veidekke AS.  Det har vært møte mellom Sintef Byggforsk, 
   advokat Daniel Lund, Trond Sedeniussen og Trond Heimdal, for å 
   diskutere ordlyden i rapporten.  Oppdatert rapport sendt advokat Lund.
   På bakgrunn av rapporten har Styret vedtatt å kjøre saken ”helt ut”.
   
Sak 03/2011  Årsmøte 2011 
   - Fordeling av arbeidsoppgaver på årsmøtet 
   - Styrehonorar til fordeling. Ihht budsjettet for 2011  
      Styreleder   kr. 70.000,- 
      Nestleder   kr. 20.000,- 
      Sekretær   kr. 15.000,- 
      Styremedlemmer  kr. 10.000,- 
      Eventuelt fordeling av ”potten” på kr. 20.000,-  
   - Økte felleskostnader pr. 1/1-.2011 
   - Skallsikring av bygget.  Avklare hvilke 2 tilbud som legges frem for 
      årsmøtet. Se sak 05/2011 
   - Forslag fra beboere til årsmøtet: 

• Ansettelse av vaktmester. 
• Publisering av møtereferatene fra styremøtene. 

 
Sak 05/2011  Sikringstiltak i bygget. 
   2 forslag legges frem for årsmøtet.  Styret foreslår 2 stk i prioritert 
   rekkefølge:   

1. Nokas AS 
2. Bravida AS 

    
 



Sak 06/2011  Regnskapet er behandlet og godkjent. Det ble en budsjettdifferanse på 
   kr. 299.388.  Årsaken til differansen er som følger: 
 
Forklaring på årsaken til underskuddet i 2010: 
 
Post: Detaljer som utgjør avviket: Kr: Totalt: 
Reklamasjonssak 
utbygger. 
(Eksterne honorarer) 

Sintef Byggforsk: 
Takstmann Bjarne Våge: 

Kr. 21.535,-  
Kr. 21.625 

 
Kr 43.160,-    
                                   

Løpende 
vedlikehold. 

Egenandeler ifm forsikringssaker: 
Gulvbelegg 1.etg: 

Kr. 24.000,-   
Kr. 10.630,- Kr. 34.630,- 

Planlagt 
vedlikehold. 

Lift og stillaser. Dette punktet 
kom i tillegg til anbudet som ble 
akseptert: 
Rep. av vannlekkasje 6.etg: 

Kr. 65.181,-    
 
 
Kr.46.535,- 

Kr. 111.716,- 

Energi strøm. Økte strømutgifter: Kr. 73.641,- Kr.  73.641,- 
TOTALT:   Kr. 263.147,- 
 
Det var budsjettert med et underskudd på kr 89.896,- 
 
Sak 08/2011  Mottatt forslag på rammeavtale fra Vintervoll AS 
   Mottatte forslag på rammeavtale fra Vintervoll ble diskutert.  
   Styret følger opp og innhenter tilbud fra flere leverandører.  

NTE Elektro brukes pr i dag.    
 
Neste styremøte: Avtale med det nye styret. 
 
 
 
 
 
 
 
 
_________________               ____________________                    __________________ 
Trond Heimdal   Trond Sedeniussen   Tove Tronvold 
 
 
 
 
 
                       _________________                                 ____________________ 
  Asbjørn Flatås     Roar Jørgensen 
 
    


